
 

  

 

Protokoll styremøte 

Tid: Mandag 28 spet 2024 kl 17:30-19:30, 2 min.  

Faste medlemmer som møtte: 

Petter Johnsen, Bente Andersen, Ole Bjørn Hansen Dalen, Sissel Andersen Svarva 

Varamedlemmer som møtte: Trine Svensen 

Faste medlemmer som ikke møtte: Yngve Stiansen  

Andre: Patrick Laulo Vesth 

 
Agenda: 

• Solidaritetsfond 

• Status generelt 

• Status SM 

• Status NM 
 

 
Sak 7/24 Solidaritets fond 

Protokollføring av tidligere beslutning om å opprette soliditets fond. Retningslinjer vil utformes senere, men i utgangspunktet 

vil resterende midler fra inkluderingsmidler bli overført. Alle medlemmer og grupper kan søke midler fra dette fondet der 

formålet er å redusere kostnad med aktivitet i regi av klubben, og støtte de med begrensede midler. 

Sak 8/24 Status høstsesong 2024 

Rekrutsamling 

Rekruttsamling med ca 50 gymnaster arrangert, færre enn forrige års arrangement. 

Arrangementet var vellykket, og vi fikk dekt utgifter til trenere. Arrangementet er forventet å gå i ett lite pluss. 

Dato kolliderte med arrangement i regis av Oslo Turn. Det gikk ut over påmelding. Patrick har koordinert med Oslo turn slik 

at vi ikke får kollisjon neste år. 

Høstcamp 

Høstcamp planlagt i høstferien blir avlys da vi kun hadde en påmeldt. 

GAK 

Senior stiller som ATF i vårsesong. Senior trenger nytt frittstående og nye drakter. Dette må budsjetteres neste år. 

Tanja fra Svendborg kan bistå med frittstående. Godkjent innenfor samme rammer som sist. 

Sak 9/24 Status SM 2024 



 

  

SM 26-27 okt 2024 

Status påmelding er som forventet. I stort de samme klubber som deltar som tidligere. 

Forventer ca  300 gymnaster. 

Arrangeres over to dager: SM junior og senior lørdag, oppvisning på søndag for rekrutter. 

Patrick har lagd dugnadsplan som sendes alle medlemmer. 

Sak 10/24 Status NM 2024 

NM 22-24 nov 2024. 

Konkurransen skal kjøres med dobbelt oppsett. Trenings hall på tennis flate, med sound box som lyd. Oppvarming i turnhall. 

Apparater skal være så like som mulig, undersøker hva vi kan få fra PE fro videresalg, og evt låne av andre klubber. Blir 

utfordring med transport. 

Komiteer gjennomgått, og Patrick sender ut liste med navn i komiteene. 

 

 

 

 


